



2-To-Go

4天3晚 清迈*清莱*南奔

4D3N Chiangmai / Chiangrai / Lamphun

November 2019 – March 2020

Day 1 KUALA LUMPUR → CHIANGMAI - LAMPHUN (D)

Depart for flight to Thailand - Chiangmai. Meet on arrival and transfer to visit Old City Lumphun : **Wat Phra That Hariphunchai & Wat Sanpayangluang**, after that transfer to check in hotel and later on in the evening go to **Khantoke Dinner** with Thai dancing shows.

Day 2 CHIANGMAI (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Elephant Camp** to enjoy the show of elephant at work & Ridding Elephant with own expenses. Then continue to visit **Human and Snake Fighting show**. Next go to **Monkey Show** where the monkeys demonstrate and impressive range of talents. You will see various species of the orchid and butterfly here. After this, visit **Wat Ban Den** (Blue Temple). Continue visit **Home Industries** – the major traditional handicraft center in Northern Thailand.

Day 3 CHIANGMAI – CHIANGRAI – CHIANGMAI (B/L/D)

After breakfast, proceed for a short visit to the Hot Spring along the way to Chiangrai. Continue journey to visit **White Temple (Wat Rongkhun)** – **include entrance fee**. The artist and crews have devoted the Thai art knowledge and skills for over nine years to revive the temple in a unique contemporary Lanna style Buddhist place with magnificent design and decorations. Wat Rongkhun is a haven for Buddhists to get closer to the religion, meditate, and learn the essence of Dhamma. Then proceed to **Golden Triangle**, which located between Mekong River and Kong River. Then visit **Mae Sai**, the northernmost district (Amphoe) of Chiangrai province in northern Thailand. It is a major border crossing between Thailand and Myanmar. After the tour, transfer back to Chiangmai.

Day 4 CHIANGMAI → KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, free at own leisure until time transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur.

第一天 吉隆坡 → 清迈 - 南奔 (晚餐)

抵达清迈国际机场后，由当地代表接机。之后，前往**南奔古城**参观**哈利奔猜寺**。南奔曾经是哈利奔猜王国的首都，历史接近1400年，超过清迈的建城时间。历史悠久的哈里奔猜佛塔是泰国北部最重要的佛塔之一。以前的兰纳人民相信，一生中一定要到生肖佛塔拜拜，以求万事顺利，而哈利奔猜寺便是生肖「鸡」的代表佛塔，其他生肖的佛塔佛寺则散落在泰国北部各个城市。继续前往参观**三巴扬隆寺**，是泰国最美的五大佛寺之一。佛寺内有许多用水泥雕刻的精美图案。傍晚，将带您享用**北泰帝王餐与文化表演**。晚餐后，送往酒店休息。

第二天 清迈 (早/午/晚餐)

早餐后，将带您前往**湄登大象训练营**（只含大象表演）。园内饲养了近百头大象，参加表演的大象都是自幼年时期起就送来此地接受训练的。在大象营不仅可以看大象表演杂技、作画，还能坐在大象背上沿山谷走一回，穿梭在原始森林里。继续前往**兰花与蝴蝶园**，**猴子表演**，**人蛇表演**。然后，参观**清迈蓝庙**。之后，前往**三甘村手工艺村**，这里出产泰北丝棉制品，包括**丝绸、丝制衣服**等，是泰国传统手工艺品之一。这里以**棉、丝纺织品商店**而闻名。晚餐后，返回酒店休息。

第三天 清迈-清莱-清迈 (早/午/晚餐)

早餐后，前往清莱。路途中停在**温泉地带**，也可以在此泡脚。之后参观世界唯一**龙坤艺术庙 (含入门票)**，共用了九年的时间来修建而成，它特殊的设计保有了泰国的佛教文化。它也是佛教徒最佳的途径去接近他们的宗教，冥想，学习佛教的戒条。续程至泰国北端湄公河和博河交会点的**金山角**，此乃泰、缅、寮三国交界的门户。接着，到**马赛**，它是清莱最北方的地区，在泰国和缅甸的边界。这里曾是走私集团毒品交易及运往世界各地只集中地。游览完毕后，返回清迈。

第四天 清迈 → 吉隆坡 (早餐)

早餐后，自由活动之指定时间送往机场，乘塔国际班机飞返吉隆坡。

Travel insurance is underwritten by:

CHUBB®

Tour Code: 4CNX-R2

Updated: 31 Jul 2019

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

AIRLINK

安旅游有限公司

Airlink Travel & Tour Sdn Bhd

No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

☎ : 603-8060 1133 | ✉ : info@airlink-travel.com | 🌐 : www.airlinktravel.my

☎ : **603-8060 1199**